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Årsmöte per capsulam för Linköpings Koloniträdgårdar 

Org nr 82 20 03 -6407 Fontänen den 20 maj 2021 

 

§1 Mötets öppnande och fastställande av dagordning 

          Föreningens ordförande Patrik Flisbäck öppnade mötet.  

Årsmötet godkände dagordningen.  

 

§2 Fastställande av röstlängd 

Antal inlämnade röstkuvert 314 st 

Godkända 313 st    

Not1 1 kuvert med fel antal fullmakter i förhållande till röstsedlar, vilket inte kunde 

godkännas 

Not2 10 egna kuvert, medskickade svarskuvertet har inte använts, ej godkända  

 

   Kommentar från styrelsens ordförande: 

   Ingen avprickning har gjorts av personer utan av röster som använt den förtryckta   

   blanketter och kuvert. 

   En traditionell avprickad röstlängd kunde inte upprättas, pga personlig lockdown i  

   Linköping. Därför räknades röstsedlar där den förtryckta röstsedeln använts och det    

   utskickade kuverten. Det var den enda lösningen. 

 

  Kontrollräkning kommer att ske och redovisas i en separat handling med kommentarer och  

  röstdetaljer 

   

§3 Val av årsmötespresidium 

Ordförande: Ulrica Otterling, Koloniträdgårdsförbundet 

Sekreterare: Carina Boberg Lürén 

Rösträknare:   Ullevi Halid Becirovic 

  Valla: AnnBritt Ranmo 

                                  Susanne Bard Carlsson 

                                                 Humlan Svensson 

                       Emmalund: Meldina Daging  

                       Ådala: Annelie Dunstrand tom §9.19 

 

Ulrica Otterling inledde med att säga att Koloniträdgårdsförbundet rekommenderar alla 

medlemsföreningar att försöka genomföra sina årsmöten istället för att skjuta upp dem. 

Pandemin har redan pågått mycket längre än väntat och även om det förhoppningsvis blir 

bättre i höst, finns det ännu ingen garanti för det. Även regeringen rekommenderar att 

årsmöten ska genomföras och har tagit beslut som underlättar att så kan ske för t ex 

ekonomiska föreningar. Eftersom LKT är en så stor förening var ett årsmöte med 

poströstning, ett s k per capsulam-årsmöte, enda lösningen i dessa tider. Det är inte 

optimalt rent demokratiskt eftersom det t ex inte går att diskutera frågorna som på ett 

fysiskt möte, men det finns också fördelar. En sådan är att det som regel är fler 

medlemmar som deltar i en poströstning än som kommer på ett årsmöte. Det är också bra 

att få avsluta föregående år och att avgångar och val kan genomföras så att en ny styrelse 

kan sätta igång sitt arbete i början av säsongen. Förhoppningsvis kan årsmöten hållas i 
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traditionell form 2022. Till dess får man hjälpas åt för att föreningsarbetet ska fungera. 

(Mer info finns på www.koloni.org) 

 
  

§4 Fråga om kallelse skett i behörig ordning  

    Kallelsen har gått ut 3 veckor före dagen för röstning 

Årsmötet ansåg att kallelse gått ut i behörig ordning.  

 

§5 Styrelsens verksamhetsberättelse 

Inför det digitala mötet inkom det frågor om formuleringen av punkterna 5-7. Ulrica 

Otterling förklarade att verksamhetsberättelsen är styrelsens berättelse (och 

revisionsberättelsen är revisorernas). Det är fritt fram för medlemmar att på årsmötet 

fråga och kommentera berättelsen, men det är styrelsen som beslutar om något ska ändras 

i deras berättelse. På årsmötet kan verksamhetsberättelsen behandlas på två olika sätt; a) 

att mötet får frågan om man tagit del av verksamhetsberättelsen, vilket LKTs medlemmar 

fått, och att man sedan efter revisionsberättelsen, tar beslut om att fastställa RR och BR 

samt om styrelsens ansvarsfrihet. Alternativ b) är att man godkänner 

verksamhetsberättelsen, och lägger den till handlingarna. Då godkänner man också 

samtidigt allt innehåll, och sedan blir det då i praktiken ytterligare ett godkännande när 

RR och BR fastställs och frågan om ansvarsfrihet behandlas.  

 

Ulrica Otterling ställde också ett par ekonomifrågor:  

a) Utfallet i resultaträkningarna för 2020 för de fyra koloniområdena i 

verksamhetsberättelsen stämmer inte överens med områdenas utfall för 2020 i 

presentationen av budgeten. Vad beror det på? Örjan Roos förklarade att det i 

budgeten finns 5 enheter, de fyra områdena plus Gemensamt. I bokföringen har det 

alltid funnits 5 enheter, men fram tom 2020 så har utfallet för Gemensamt fördelats ut 

på de fyra områdena enligt en fördelningsnyckel. Denna fördelning har gjorts i excel. 

Enligt beslut på en motion 2019, så ska alla 5 enheter redovisas from 2021, därför är 

Gemensamt inte utfördelat i budgeten, utan ligger som en egen enhet. För att kunna 

jämföra budgeten 2021 med föregående år har Örjan tagit fram utfall exkl Gemensamt 

för 2020 för områdena. Därför skiljer sig utfallet för 2020 i verksamhetsberättelsen 

mot utfallet 2020 i budgetpresentationen.  

b) Örjan påpekade också att de glömt göra en balansräkning för totalen och att de 

kompletterade med en sådan den 28 april efter påpekande. Nästa år är planen att även 

en resultaträkning för totalen ska tas fram.  

 

Årsmötet har tagit del av verksamhetsberättelsen och lade denna till handlingarna 

 

§6 Revisorernas berättelse 

Årsmötet har tagit del av revisorernas berättelse och lade denna till handlingarna. 

 

§7 Fastställande av balans- och resultaträkning 

Ulrica Otterling påpekade här att frågan på punkt 7 borde ha varit formulerad: Kan balans- 

och resultaträkning fastställas i enlighet med revisorernas rekommendation? Istället var 

frågan formulerad på samma sätt som punkt 5 och 6. Därför kan inte resultat- och 

balansräkningen fastställas under detta möte, utan får fastställas på ett kommande möte. 
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Årsmötet har tagit del av resultat- och balansräkningen och lade dem till handlingarna 

 

§8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet beviljade styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2020 

Styrelsen har inte röstat i denna punkt 

 

§9 Behandling av styrelsens förslag och medlemmarnas motioner 

§9.1 Styrelsen har i år inte några förslag att lägga fram till årsmötet 

 

§9.2 Motioner 

• Motion 1-5, fritidsgrupper/fritidsföreningar 

Bifall för styrelsens förslag:  

Styrelsens motivering för avslag: LKT kan inte säga åt andra föreningar om de ska 

samverka. Att LKT behöver skapa en policy hur andra föreningar och 

intressegrupper får/kan utnyttja LKT:s lokaler samt andra utrymmen är styrelsen 

medveten om och bör tas fram. I policyn ska det framkomma vilka krav som ställs 

på intressegruppen/föreningen ex. ska den vara en juridisk person, vilka får delta 

på aktiviteten, kostnader, ansvara etc 

 

 

• Motion 6, Ullevi 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Vägar, grindar, vattensystem och andra 

infrastrukturer bör ligga på underhållsplaner som hela föreningen/styrelsen 

ansvarar för, vilket sittande styrelse har verkat för, och inte upp till varje område 

som det har varit av princip förut. Att komma till rätta med det eftersatta 

underhållet är något styrelsen ser som en stor utmaning under kommande år 

 

 

• Motion 7, kompostering 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser inte att det ska vara de tre andra 

områdena att bestämma hur ett enskilt område hanterar en intern angelägenhet som 

denna. Det beslutet måste ligga på området och styrelsen ska verka för att få till en 

sådan beslutsrätt 

 

 

• Motion 8, Parkering övrigt på Valla 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser inte att det ska vara de tre andra 

områdena att bestämma hur ett enskilt område hanterar en intern angelägenhet som 

denna. Det beslutet måste ligga på området och styrelsen ska verka för att få till en 

sådan beslutsrätt 

 

 

• Motion 9, Trasig grind 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Att tro att bara grinden är fungerande så kommer 

det inte stjälas är lite naivt. Staket och lås håller ärliga människor borta, men vägar, 
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grindar, vattensystem och andra infrastrukturer bör ligga på underhållsplaner som 

hela föreningen/styrelsen ansvarar för, vilket sittande styrelse har verkat för, och 

inte upp till varje område som det har varit av princip förut. Att komma till rätta 

med det eftersatta underhållet är något styrelsen ser som en stor utmaning under 

kommande år 

 

• Motion 10, Överklättringsskydd på kommunens grindar på Ådala  

Koloniområde 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Då grindarna inte är LKT:s egendom är det inte 

upp till oss att hantera. Dock har styrelsen inlett diskussioner med kommunen om 

detta när det kom till vår kännedom 

 

• Motion 11, Samma lås i alla grindar 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för bifall: Varför det inte redan sitter sådana cylinder kan 

härledas till när kommunen satte upp grindarna och då sittande områdesansvarig sa 

ifrån om detta. Detta kan påvisas att Emmalunds grindar har lås som kolonister 

kommer in i. Styrelse anser att detta beslut borde ha tagits av styrelsen som helhet 

och inte av en enskild förtroendevald 

 

• Motion 12, Alla stugor ska säljas lagligt 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: LKT kan inte lägga sig i hur privat egendom 

hanteras. Dock kan det påvisas att LKT gör vad man kan för att säkerställa att det 

är den befintliga ägaren till stugan samt innehavaren av arrendekontraktet som gör 

överlåtelsen till den nya ägaren av egendomen. 

Det motionsställaren eftersöker tror vi är fastighetsregistreringen som hanteras av 

Skatteverket. Det är inget som i dagsläget görs, men enligt information som vi fått 

från vårt förbund, kan det komma krav på detta i framtiden och då är föreningen 

skyldig att lämna ut register på vilka vi har registrerade som arrendatorer 

 

• Motion 13, Maxpris vid försäljning av stuga 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Till vilket värde privat egendom säljs kan inte 

LKT bestämma om. I detta fall regleras det i jordabalken kap 10. Att efter drygt 

110 år införa ett kösystem tror styrelsen blir väldigt svårt. De särskilda 

hembudsförfarande som finns bl.a i Stockholmsområdet är gjorda från start och 

varit pådrivna från Stockholms stad, om styrelsen förstått sin information rätt. Vi 

har inte närvarande några särskilda regler eller krav från kommunen utan marken 

upplåts för koloniverksamhet 

 

• Motion 14, Odla minst 30% av lottytan 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Den historiska kopplingen mellan starten av 

föreningen och nutid är just historisk. Koloniverksamheten har under ca 110 år 

utvecklats till en plats för odling och rekreation. Det som framhålls i denna 

stressande tid är att det skapar en lugn plats för människor att återhämta sig, hur 

man gör det är olika för alla. Om man tittat på vad som framhålls som en 

koloniträdgård brukar det vara en liten stuga med en lummig trädgård där man 
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sitter och dricker kaffe under ett äppelträd, kanske lite rosor i rabatten, men mycket 

sällan framhävs stora öppna odlingsytor.  

Det har även varit uppe för diskussion tidigare och styrelsen har inhämtat 

information från andra föreningar för att se hur de gjort, en del har klarat det bra 

men ett återkommande problem har varit hur man ska mäta vad som ska räknas 

som odling, ska det vara ätbara saker eller går blommor bra, hur ska träd räknas? 

 

• Motion 15, Alla kolonilotter bör kunna stänga av sitt vatten separat 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för bifall: Styrelsen anser att detta är en bra idé. Med en 

servisventil till varje lott tydliggör man att även ansvarsfrågan om vems ledning 

det är. Föreningen skulle enligt styrelsen ansvara för ledningen fram till ventilen, 

därefter är det kolonistens ansvar. 

Det skulle även underlätta på våren vid vattenpåsläpp då det idag kan skapa 

problem med den som släpper på vattnet inte kan ha uppsikt om det läcker hos en 

granne och om det så gör, inte får något eget vatten förrän grannen lagar sin del 

 

• Motion 16, Förbjud studsmattor på koloniområdet i Valla 

      Bifall för motionen:  

Motionen besvarades av styrelsen, motiv: Styrelsen valde att rösta om denna 

motion, med inställningen att förslaget i motionen skulle omfatta samtliga 

områden. Oavsett detta så är styrelsen inte enig och omröstningen gav 50/50 så i 

detta fall fick medlemmarna rösta om motionen, i avsaknad av yttrande från 

styrelsen. 

 

• Motion 17, Spekulativ försäljning 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Även om LKT:s styrelse anser att det inte skulle 

få förekomma är det svårt att bevisa att ett innehav skulle vara av spekulativt syfte. 

Att inneha en lott för kommersiellt bruk skulle kanske vara lättare att ta på, men 

styrelsen anser inte att LKT har en sådan övervakande uppgift utan att det räcker 

med att få kolonister att föröka följa de gällande reglerna och visa hänsyn 

 

• Motion 18, Badbassänger större än 150 liter 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för bifall: Under de senaste varma somrar finns en förståelse 

för att fler kolonister vill ha en möjlighet att svalka sig i en liten bassäng. Alla har 

inte möjlighet till badvatten. Dock behöver det vara en begränsad storlek, exakt hur 

stor behöver styrelsen återkomma till. Den vanligaste invändningen för detta är att 

det kommer kosta för alla andra, det skulle man lösa med en engångsavgift som 

betalas i efterhand till föreningen. Självklar ser styrelsen att tömningen av 

bassängen inte får påverka andra kolonister utan vattnet måste tas om hand på egen 

lott 

 

• Motion 19, Samlade områdesmöten 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Att årets områdesmöten inte kunde hållas som 

brukligt är nog alla överens om, men att säga att det införts en ny typ av möten är 

lite starkt. Styrelsen kände att man önskade någon typ av medlemsmöten, och 

provade då ett sätt som en förening i Norrköping hade sitt möte där man som 
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kolonist gick till olika stationer för att få svar på sina specifika frågor. Denna typ 

av informationsmöte skiljer sig mot våra brukliga möten på det stora sättet att man 

inte kunde sätta sig och bara få information utan att det ställdes ett litet krav på att 

själv komma med de frågor som man önskade svar på. Responsen från dessa möten 

har varit positivt i stort, dock ser styrelsen att en typ av gemensam information 

skulle vara bra – kanske i kombination av temabord? 

Att inte få utveckla en sammankomst bara för att alltid har varit så är ett väldigt 

svagt argument i frågan och om man tittar på hur mötena genomförts tidigare kan 

man säga den typ av information det kommit kan lika gärna stå på ett papper, för 

det har varit samma info år in och år ut. Tänk på att inte vattna på dagen, släng 

bara brännbart i containern, släng inte så mycket på komposten. Även ska man 

understryka att ha varit områdesansvariga som hållit mötena. Och att de inte är 

beslutande i någon fråga inte ens rådgörande. Hur och om vi kan hålla möten 

säsongen 2021 återstår att se 

 

• Motion 20, Brott mot stadgarna 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Hänvisa till stadgebrott av en styrelse är 

allvarligt. Att sedan inte kunna visa vad som inte följs måste vara ett tydligt tecken 

på att motionsställaren inte riktigt menar allvar. Hur många möten en styrelse ska 

ha under året finns inte reglerat i våra stadgar. Motionären hänvisar till att detta är 

en ”feltolkning av stadgarnas innebörd och strider mot stadgeförfattarnas 

intentioner”….Feltolkning och intentioner är motionärens egen bedömning. 

Att bara en utvald del skulle få delta är bara ett antagande från motionären. 

Styrelsen har själva beslutat vem som skulle ingå i gruppen. Att dessa möten inte 

redovisas utåt är helt korrekt, för gruppen beslutar inget utan återkommer alltid till 

styrelsen i alla dessa frågor. Vidare fortsätter motionären med egna antaganden så 

som att ”deras förslag kan klubbas igenom utan debatt” är rent befängt och den 

stora fråga som väcks är, hur vet hen det? Är det vad hen tror eller gissar? 

Motionsställaren fortsätter i samma anda att inarbetade rutiner och fungerande 

rutiner inte följs? Styrelsen ställer sig frågande med vad som menas, då det inte har 

funnits rutiner. Inga nedskrivna i alla fall vilket gör att samtliga ledamöter som 

varit nya inte har något att falla tillbaka på om vad som begärs av dem. Det har inte 

heller redovisats historiskt vad som ska göras på våra områden vilket styrelsen 

anser måste ändras. Arbetsbeskrivningar eller liknande dokument är ingenting som 

harr funnits att tillgå för någon tillträdande styrelse. Styrelsen arbetar på att ta fram 

arbetsbeskrivningar för alla uppdrag inom föreningen. 

 

• Motion 21, Granskning av felaktigheter vid årsmötet 2020 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelse har påvisat motionsställarren vid ett 

flertal gånger att denna fråga är för det presidium som tjänstgjorde på årsmötet. 

Årsmötesordförande har även flertalet gånger under året talat om för 

motionsställaren att det är han som äger protokollet. Styrelsen ser inte hur 

revisorerna ska kunna kontrollera det som motionsställare önskar 

 

• Motion 22, Skötsel av områden 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Synpunkter på områdesskötsel är välkomna som 

skrivelser till både områdets ledamöter och styrelsen i sin helhet. Att underhåll inte 
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blir utfört under en längre tid är inte de sittande skyldiga till även om det måste 

vara vårt ansvar att se till det blir bättre. Vad personalen ska göra eller inte göra är 

inte upp till vare kolonist att bestämma, inte ens årsmötet, utan det ansvaret ligger 

under styrelsen. I och med att skötselansvaret ligger under styrelsen är det också 

upp till den att välja vem som blir anställd eller inte. Detta är inte en fråga som kan 

bestämmas på årsmötet. Styrelsen kan dock hålla med om att arbetet inte flutit på 

riktigt bra under säsongen 2020 

 

• Motion 23, Delning av föreningen 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Efter samtal med kommunen för att undersöka 

deras syn på en delning anser styrelsen att det är riskabelt att genomföra en 

delning. Det som framgick i samtalet var att kommunen inte kan hindra oss men att 

det är inte säkert att de nya föreningarna kan få arrendekontrakt då kommunen 

endast önskar en motpart. LKT kan inte heller arrendera ut marken till andra 

föreningar vilket även kan hindra att det skulle kunna bli nya föreningar och LKT 

skulle sitta kvar på arrendekontrakten. 

Om motionsställarens yrkande går igenom blir verkligheten, att LKT säger upp 

befintliga kontrakt med kommunen, och att de nybildande föreningarna får hoppas 

på att kommunen arrenderar ut marken på nytt, det är ingen garanti. Idag har 

föreningen inskrivet i avtalet att kommunen tar tillbaka en betydande del av något 

område är de skyldiga att ersätta det med annan mark, detta saknar tex Tomtebodas 

förening 

 

• Motion 24, Fritt forum 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen håller med om att det inte finns något 

bra medium där medlem kan diskutera eller förmedla tankar om föreningens väl 

och ve, men att ett fritt digitalt forum skulle vara formen där alla som inte är nöjda 

kan spy ut sin galla är nog inte rätt. Allt fler mediehus stänger av sina 

kommentarsfunktioner för att det tar för mycket tid och kraft att städa bort alla hot, 

personangrepp och osakligheter, med andra ord folk kan inte sköta sig och hålla 

god ton. Den här frågan har kommit upp ett flertal gånger och då hänvisar man till 

demokrati, medlemsinflytande etc. Det som man inte tänker på då är att föreningen 

då skulle varit odemokratisk i över 100 år för då fanns inget forum. I våra stadgar 

finns det väldigt lite som säger att styrelsen skulle behöva lyssna på vad 

medlemmarna tycker. Faktiskt är det så att styrelsen inte behöver fråga 

medlemmarna.  

Detta är inte bra – styrelsen anser att man behöver öka medlemmens beslutsrätt i 

lokala frågor och att styrelsen får ett mer övergripande beslutande 

 

• Motion 25, Årsmötesbeslut ej genomfört 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen skulle undersöka hur en delning kunde 

tänkas genomföras så det fanns något konkret förslag att ta ställning till. Efter 

samtal med kommunen för att undersöka deras syn på en delning anser styrelsen att 

det är riskabelt att genomföra en delning. Det som framgick i samtalet var att 

kommunen inte kan hindra oss men att det är inte säkert att de nya föreningarna 

kan få arrendekontrakt då kommunen endast önskar en motpart. LKT kan inte 

heller arrendera ut marken till andra föreningar vilket även kan hindra att det skulle 
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kunna bli nya föreningar och LKT skulle sitta kvar på arrendekontrakten. Styrelsen 

kände sig inte bekväm till att eventuellt försämra villkoren för våra medlemmar. I 

och med detta valde styrelsen att inte fortsätta utredandet av en ev. delning utan att 

föröka hitta en annan lösning på att öka medlemsinflytandet på sitt område 

 

• Motion 26, Extern revisor som medlem? 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Då gällande stadgar kräver att samtliga 

förtroendevalda måste vara medlemmar så strider detta yrkande mot stadgarna 

§6:e) Varje medlem eller myndig person i medlemshushåll kan väljas till 

förtroendeuppdrag, men endast en per hushåll får vid samma tillfälle inneha sådan 

post 

§6:f) även passiv medlem kan utses till förtroendepost 

 

• Motion 27, Stadgeändring, val av auktoriserad revisor 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för bifall: Styrelsen anser att det är ett bra förslag, det ligger 

helt i linje med styrelsens önskan 

 

• Motion 28, Motion om ny stadgeparagraf §2.3 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: LKT kan inte säga åt andra föreningar om de ska 

samverka. Att LKT behöver skapa en policy hur andra föreningar och 

intressegrupper får/kan utnyttja LK;.s lokaler samt andra utrymmen är styrelsen 

medveten om och bör tas fram. I policyn ska det framkomma vilka krav som ställs 

på intressegruppen/föreningen ex. ska den vara en juridisk person, vilka får delta 

på aktiviteten, kostnader, ansvara etc 

 

• Motion 29, Motion om borttagning av stadgeparagraf §3.1d 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för bifall: Styrelsen är överens med motionsställaren om att 

den paragrafen inte behövs då den inte användes under överskådlig dåtid 

 

• Motion 30, Motion om borttagning av stadgeparagraf §3.4 & 4f 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: För att kunna ta in externa personer på 

förtroendeposter måste denna paragraf stå kvar i dess nuvarande forn 

 

• Motion 31, Motion om ändring av stadgeparagraf §4e 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelsens uppfattning är att en ”kartell” lika 

gärna kan uppkomma hos goda vänner eller andra konstellationer som inom 

familjen. Dock tror styrelsen att det är större chans att man får en mindre 

tankefrihet om man bor under samma tak 

 

• Motion 32, Motion om borttagning av stadgeparagraf §5.1 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Att man motionera mot allas medlemmars 

rättighet att få framföra sin röst även om man inte har möjlighet att närvara ser 

styrelsen som ett stort hot mot den övergripande demokratin i vår förening 
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• Motion 33, Motion om texttillägg av stadgeparagraf §5.2 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Det finns inget i nu gällande stadgar som hindrar 

att det hålls möte i februari. Dock ligger det i styrelsens förslag men man måste i så 

fall ändra verksamhetsåret något för att det ska finnas tid att göra bokslut 

 

• Motion 34, Motion om komplettering av stadgeparagraf §5.3.18 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för bifall: Styrelsen anser att det är bra med ett 

förtydligande. Om styrelsens förslag tas skulle § numreringen behöva justeras så 

att den fulla texten lyder Val av beredningen enligt §x 

 

• Motion 35, Motion om omformulering av stadgeparagraf §5.4 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser att det ligger i medlemmarnas 

intresse att veta styrelsens ståndpunkt när man får tillgång till motionerna. Dock 

kan man publicera detta så fort yttrandet är klart senast 4 veckor före årsmötet 

 

• Motion 36, Motion om omskrivning stadgeparagraf §5.7d och §5.7e 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser att punkterna kan tas bort men 

ändras enligt följande: 

- Protokollet ska vara justerare och mötesordförande till handa senast 2 veckor 

efter genomfört möte och ska senast vara undertecknat och lämnat till styrelsen 

senast 4 veckor efter genomfört möte. Styrelsen anser att tidsangivelsen är 

viktig i punkten 

 

• Motion 37, Motion om områdesansvarigas uppgift §6.5 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Stadgar ska vara fasta regler som ska driva en 

förening framåt. Att detaljstyra en arbetsbeskrivning till dessa robusta och tröga 

regler är inte bra. Styrelsen anser att arbetsbeskrivning däremot bör stadgefästas 

 

• Motion 38, Motion om omskrivning av stadgeparagraf §6.6b 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser att styrelseprotokoll är styrelsens 

och revisorernas arbetsdokument och ska inte publiceras, däremot ska beslut som 

tas i styrelsen skyndsamt delges medlemmarna. Medlem måste ha rätt att läsa om 

egna ärenden som behandlats av styrelsen. 

 

• Motion 39, Motion om ny stadgeparagraf om hemsidan §6.7 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser inte det är bra att stadgefästa ett 

enskilt verktyg. Hemsidor har funnits i ca 20 år och vad framtiden har att erbjuda 

för plattformar vet vi inte men både Instagram, Facebook och TikTok är andra 

plattformar som fått stor genomslagskraft de senaste 10 åren. Styrelsen anser att 

man behöver stadgefästa vikten av information i föreningen och vill återkomma 

med förslag 
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• Motion 40, Motion om ny stadgeparagraf om områdesmöten §6.8 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser att det behöver finnas ett antal 

möten som hålls på respektive område. Styrelsens anser även att detta möte 

behöver vara ett beslutsfattande i någon grad, vilket dom inte är idag 

 

• Motion 41, Motion om översyn av stadgeparagraferna §7.3 och §7.4 

Bifall för styrelsens förslag  

Styrelsens motivering för avslag: Då det inte finns någon kalenderreferens utan 

bara en tidsangivelse i paragrafen behöver den inte ändras 

 

 

§10 Beslut om ersättning till styrelsen och revisionen för år 2021 

    Mötet godkände förslag om oförändrad ersättning dvs mötesarvode 1% av prisbasbelopp  

    och arvode på 2% prisbasbelopp 

 

§11 Fastställande av budget och avgifter 

     Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag 

 

§12 Val av styrelse enligt valberedningens förslag 

     Inga andra nomineringar utöver nedan förslag har inkommit till valberedningen 

 
§12.1 Valberedningens förslag på Ordförande 

Patrik Flisbäck omval 2år 

Årsmötet väljer Patrik Flisbäck till ordförande 

 

§12.2 – 12.6 Valberedningens förslag på ledamöter: 

Emmalund Åsa Andersson omval 2år 

Ullevi Riad Salam omval 2 år 

Valla Susanne Runell omval 2 år 

Ådala Kinna Ekman nyval 2år 

Ådala Elisabeth Eriksson fyllnadsval 1år 

Årsmötet väljer dessa fem ledamöter 

 

§12.7 – 12.10 Valberedningens förslag till 

suppleanter 

Emmalund Birgitta Petri omval 1år 

Ullevi Monica Svärd omval 1år 

Valla Åke Petersson omval 1år 

Ådala, Vakant, valberedningen kollar vidare 

Årsmötet väljer dessa tre suppleanter 

 

§13 Val av revisorer och suppleanter enligt §7.2 enligt valberedningens förslag 

Valberedningens förslag: 

13.1 Ordinarie Helen Ahlström omval 1år 
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13.2 Suppleant Ann Holmberg omval 1 år 

Årsmötet väljer Helen och Ann 

 

§14 Val av representanter och ombud enligt valberedningens förslag 

 Valberedningens förslag: 

  Patrik Flisbäck och Örjan Roos 

  Årsmötet väljer Patrik och Örjan 

 

§ 15 Val av valberedning samtliga väljs på 1år 

Styrelsens förslag 

15.1 Emmalund Vakant, styrelsen får i uppdrag att lösa det 

15.2 Ullevi: Carina Boberg Lürén 

15.3 Valla: AnnBritt Ranmo 

15.4 Ådala Vakant, styrelsen får i uppdrag att lösa det 

Årsmötet väljer Carina och AnnBritt 

 

§ 16 Nya frågor till styrelsen 

Se bilaga  

 

§ 17 Mötets avslutas 

Ulrica tackade för gott samarbete, önskade alla en skön säsong och avslutade mötet. 

 

 
 
 
Ulrica Otterling   Carina Boberg Lürén 

Mötesordförande   Mötessekreterare  

 

 

 

Justerare: 

 

 

 

Ullevi: Halid Becirovic   Valla: AnnBritt Ranmo 

                                 

 

Valla: Susanne Bard Carlsson  Valla: Humlan Svensson  

                                    

 

Emmalund: Meldina Daging   Ådala: Annelie Dunstrand tom §9.19 
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Årsmöte per capsulam för Linköpings Koloniträdgårdar 


Org nr 82 20 03 -6407 Fontänen den 20 maj 2021 


 


§1 Mötets öppnande och fastställande av dagordning 


          Föreningens ordförande Patrik Flisbäck öppnade mötet.  


Årsmötet godkände dagordningen.  


 


§2 Fastställande av röstlängd 


Antal inlämnade röstkuvert 314 st 


Godkända 313 st    


Not1 1 kuvert med fel antal fullmakter i förhållande till röstsedlar, vilket inte kunde 


godkännas 


Not2 10 egna kuvert, medskickade svarskuvertet har inte använts, ej godkända  


 


   Kommentar från styrelsens ordförande: 


   Ingen avprickning har gjorts av personer utan av röster som använt den förtryckta   


   blanketter och kuvert. 


   En traditionell avprickad röstlängd kunde inte upprättas, pga personlig lockdown i  


   Linköping. Därför räknades röstsedlar där den förtryckta röstsedeln använts och det    


   utskickade kuverten. Det var den enda lösningen. 


 


  Kontrollräkning kommer att ske och redovisas i en separat handling med kommentarer och  


  röstdetaljer 


   


§3 Val av årsmötespresidium 


Ordförande: Ulrica Otterling, Koloniträdgårdsförbundet 


Sekreterare: Carina Boberg Lürén 


Rösträknare:   Ullevi Halid Becirovic 


  Valla: AnnBritt Ranmo 


                                  Susanne Bard Carlsson 


                                                 Humlan Svensson 


                       Emmalund: Meldina Daging  


                       Ådala: Annelie Dunstrand tom §9.19 


 


Ulrica Otterling inledde med att säga att Koloniträdgårdsförbundet rekommenderar alla 


medlemsföreningar att försöka genomföra sina årsmöten istället för att skjuta upp dem. 


Pandemin har redan pågått mycket längre än väntat och även om det förhoppningsvis blir 


bättre i höst, finns det ännu ingen garanti för det. Även regeringen rekommenderar att 


årsmöten ska genomföras och har tagit beslut som underlättar att så kan ske för t ex 


ekonomiska föreningar. Eftersom LKT är en så stor förening var ett årsmöte med 


poströstning, ett s k per capsulam-årsmöte, enda lösningen i dessa tider. Det är inte 


optimalt rent demokratiskt eftersom det t ex inte går att diskutera frågorna som på ett 


fysiskt möte, men det finns också fördelar. En sådan är att det som regel är fler 


medlemmar som deltar i en poströstning än som kommer på ett årsmöte. Det är också bra 


att få avsluta föregående år och att avgångar och val kan genomföras så att en ny styrelse 


kan sätta igång sitt arbete i början av säsongen. Förhoppningsvis kan årsmöten hållas i 







traditionell form 2022. Till dess får man hjälpas åt för att föreningsarbetet ska fungera. 


(Mer info finns på www.koloni.org) 


 
  


§4 Fråga om kallelse skett i behörig ordning  


    Kallelsen har gått ut 3 veckor före dagen för röstning 


Årsmötet ansåg att kallelse gått ut i behörig ordning.  


 


§5 Styrelsens verksamhetsberättelse 


Inför det digitala mötet inkom det frågor om formuleringen av punkterna 5-7. Ulrica 


Otterling förklarade att verksamhetsberättelsen är styrelsens berättelse (och 


revisionsberättelsen är revisorernas). Det är fritt fram för medlemmar att på årsmötet 


fråga och kommentera berättelsen, men det är styrelsen som beslutar om något ska ändras 


i deras berättelse. På årsmötet kan verksamhetsberättelsen behandlas på två olika sätt; a) 


att mötet får frågan om man tagit del av verksamhetsberättelsen, vilket LKTs medlemmar 


fått, och att man sedan efter revisionsberättelsen, tar beslut om att fastställa RR och BR 


samt om styrelsens ansvarsfrihet. Alternativ b) är att man godkänner 


verksamhetsberättelsen, och lägger den till handlingarna. Då godkänner man också 


samtidigt allt innehåll, och sedan blir det då i praktiken ytterligare ett godkännande när 


RR och BR fastställs och frågan om ansvarsfrihet behandlas.  


 


Ulrica Otterling ställde också ett par ekonomifrågor:  


a) Utfallet i resultaträkningarna för 2020 för de fyra koloniområdena i 


verksamhetsberättelsen stämmer inte överens med områdenas utfall för 2020 i 


presentationen av budgeten. Vad beror det på? Örjan Roos förklarade att det i 


budgeten finns 5 enheter, de fyra områdena plus Gemensamt. I bokföringen har det 


alltid funnits 5 enheter, men fram tom 2020 så har utfallet för Gemensamt fördelats ut 


på de fyra områdena enligt en fördelningsnyckel. Denna fördelning har gjorts i excel. 


Enligt beslut på en motion 2019, så ska alla 5 enheter redovisas from 2021, därför är 


Gemensamt inte utfördelat i budgeten, utan ligger som en egen enhet. För att kunna 


jämföra budgeten 2021 med föregående år har Örjan tagit fram utfall exkl Gemensamt 


för 2020 för områdena. Därför skiljer sig utfallet för 2020 i verksamhetsberättelsen 


mot utfallet 2020 i budgetpresentationen.  


b) Örjan påpekade också att de glömt göra en balansräkning för totalen och att de 


kompletterade med en sådan den 28 april efter påpekande. Nästa år är planen att även 


en resultaträkning för totalen ska tas fram.  


 


Årsmötet har tagit del av verksamhetsberättelsen och lade denna till handlingarna 


 


§6 Revisorernas berättelse 


Årsmötet har tagit del av revisorernas berättelse och lade denna till handlingarna. 


 


§7 Fastställande av balans- och resultaträkning 


Ulrica Otterling påpekade här att frågan på punkt 7 borde ha varit formulerad: Kan balans- 


och resultaträkning fastställas i enlighet med revisorernas rekommendation? Istället var 


frågan formulerad på samma sätt som punkt 5 och 6. Därför kan inte resultat- och 


balansräkningen fastställas under detta möte, utan får fastställas på ett kommande möte. 


 







Årsmötet har tagit del av resultat- och balansräkningen och lade dem till handlingarna 


 


§8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 


Mötet beviljade styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2020 


Styrelsen har inte röstat i denna punkt 


 


§9 Behandling av styrelsens förslag och medlemmarnas motioner 


§9.1 Styrelsen har i år inte några förslag att lägga fram till årsmötet 


 


§9.2 Motioner 


• Motion 1-5, fritidsgrupper/fritidsföreningar 


Bifall för styrelsens förslag:  


Styrelsens motivering för avslag: LKT kan inte säga åt andra föreningar om de ska 


samverka. Att LKT behöver skapa en policy hur andra föreningar och 


intressegrupper får/kan utnyttja LKT:s lokaler samt andra utrymmen är styrelsen 


medveten om och bör tas fram. I policyn ska det framkomma vilka krav som ställs 


på intressegruppen/föreningen ex. ska den vara en juridisk person, vilka får delta 


på aktiviteten, kostnader, ansvara etc 


 


 


• Motion 6, Ullevi 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Vägar, grindar, vattensystem och andra 


infrastrukturer bör ligga på underhållsplaner som hela föreningen/styrelsen 


ansvarar för, vilket sittande styrelse har verkat för, och inte upp till varje område 


som det har varit av princip förut. Att komma till rätta med det eftersatta 


underhållet är något styrelsen ser som en stor utmaning under kommande år 


 


 


• Motion 7, kompostering 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser inte att det ska vara de tre andra 


områdena att bestämma hur ett enskilt område hanterar en intern angelägenhet som 


denna. Det beslutet måste ligga på området och styrelsen ska verka för att få till en 


sådan beslutsrätt 


 


 


• Motion 8, Parkering övrigt på Valla 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser inte att det ska vara de tre andra 


områdena att bestämma hur ett enskilt område hanterar en intern angelägenhet som 


denna. Det beslutet måste ligga på området och styrelsen ska verka för att få till en 


sådan beslutsrätt 


 


 


• Motion 9, Trasig grind 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Att tro att bara grinden är fungerande så kommer 


det inte stjälas är lite naivt. Staket och lås håller ärliga människor borta, men vägar, 







grindar, vattensystem och andra infrastrukturer bör ligga på underhållsplaner som 


hela föreningen/styrelsen ansvarar för, vilket sittande styrelse har verkat för, och 


inte upp till varje område som det har varit av princip förut. Att komma till rätta 


med det eftersatta underhållet är något styrelsen ser som en stor utmaning under 


kommande år 


 


• Motion 10, Överklättringsskydd på kommunens grindar på Ådala  


Koloniområde 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Då grindarna inte är LKT:s egendom är det inte 


upp till oss att hantera. Dock har styrelsen inlett diskussioner med kommunen om 


detta när det kom till vår kännedom 


 


• Motion 11, Samma lås i alla grindar 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för bifall: Varför det inte redan sitter sådana cylinder kan 


härledas till när kommunen satte upp grindarna och då sittande områdesansvarig sa 


ifrån om detta. Detta kan påvisas att Emmalunds grindar har lås som kolonister 


kommer in i. Styrelse anser att detta beslut borde ha tagits av styrelsen som helhet 


och inte av en enskild förtroendevald 


 


• Motion 12, Alla stugor ska säljas lagligt 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: LKT kan inte lägga sig i hur privat egendom 


hanteras. Dock kan det påvisas att LKT gör vad man kan för att säkerställa att det 


är den befintliga ägaren till stugan samt innehavaren av arrendekontraktet som gör 


överlåtelsen till den nya ägaren av egendomen. 


Det motionsställaren eftersöker tror vi är fastighetsregistreringen som hanteras av 


Skatteverket. Det är inget som i dagsläget görs, men enligt information som vi fått 


från vårt förbund, kan det komma krav på detta i framtiden och då är föreningen 


skyldig att lämna ut register på vilka vi har registrerade som arrendatorer 


 


• Motion 13, Maxpris vid försäljning av stuga 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Till vilket värde privat egendom säljs kan inte 


LKT bestämma om. I detta fall regleras det i jordabalken kap 10. Att efter drygt 


110 år införa ett kösystem tror styrelsen blir väldigt svårt. De särskilda 


hembudsförfarande som finns bl.a i Stockholmsområdet är gjorda från start och 


varit pådrivna från Stockholms stad, om styrelsen förstått sin information rätt. Vi 


har inte närvarande några särskilda regler eller krav från kommunen utan marken 


upplåts för koloniverksamhet 


 


• Motion 14, Odla minst 30% av lottytan 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Den historiska kopplingen mellan starten av 


föreningen och nutid är just historisk. Koloniverksamheten har under ca 110 år 


utvecklats till en plats för odling och rekreation. Det som framhålls i denna 


stressande tid är att det skapar en lugn plats för människor att återhämta sig, hur 


man gör det är olika för alla. Om man tittat på vad som framhålls som en 


koloniträdgård brukar det vara en liten stuga med en lummig trädgård där man 







sitter och dricker kaffe under ett äppelträd, kanske lite rosor i rabatten, men mycket 


sällan framhävs stora öppna odlingsytor.  


Det har även varit uppe för diskussion tidigare och styrelsen har inhämtat 


information från andra föreningar för att se hur de gjort, en del har klarat det bra 


men ett återkommande problem har varit hur man ska mäta vad som ska räknas 


som odling, ska det vara ätbara saker eller går blommor bra, hur ska träd räknas? 


 


• Motion 15, Alla kolonilotter bör kunna stänga av sitt vatten separat 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för bifall: Styrelsen anser att detta är en bra idé. Med en 


servisventil till varje lott tydliggör man att även ansvarsfrågan om vems ledning 


det är. Föreningen skulle enligt styrelsen ansvara för ledningen fram till ventilen, 


därefter är det kolonistens ansvar. 


Det skulle även underlätta på våren vid vattenpåsläpp då det idag kan skapa 


problem med den som släpper på vattnet inte kan ha uppsikt om det läcker hos en 


granne och om det så gör, inte får något eget vatten förrän grannen lagar sin del 


 


• Motion 16, Förbjud studsmattor på koloniområdet i Valla 


      Bifall för motionen:  


Motionen besvarades av styrelsen, motiv: Styrelsen valde att rösta om denna 


motion, med inställningen att förslaget i motionen skulle omfatta samtliga 


områden. Oavsett detta så är styrelsen inte enig och omröstningen gav 50/50 så i 


detta fall fick medlemmarna rösta om motionen, i avsaknad av yttrande från 


styrelsen. 


 


• Motion 17, Spekulativ försäljning 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Även om LKT:s styrelse anser att det inte skulle 


få förekomma är det svårt att bevisa att ett innehav skulle vara av spekulativt syfte. 


Att inneha en lott för kommersiellt bruk skulle kanske vara lättare att ta på, men 


styrelsen anser inte att LKT har en sådan övervakande uppgift utan att det räcker 


med att få kolonister att föröka följa de gällande reglerna och visa hänsyn 


 


• Motion 18, Badbassänger större än 150 liter 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för bifall: Under de senaste varma somrar finns en förståelse 


för att fler kolonister vill ha en möjlighet att svalka sig i en liten bassäng. Alla har 


inte möjlighet till badvatten. Dock behöver det vara en begränsad storlek, exakt hur 


stor behöver styrelsen återkomma till. Den vanligaste invändningen för detta är att 


det kommer kosta för alla andra, det skulle man lösa med en engångsavgift som 


betalas i efterhand till föreningen. Självklar ser styrelsen att tömningen av 


bassängen inte får påverka andra kolonister utan vattnet måste tas om hand på egen 


lott 


 


• Motion 19, Samlade områdesmöten 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Att årets områdesmöten inte kunde hållas som 


brukligt är nog alla överens om, men att säga att det införts en ny typ av möten är 


lite starkt. Styrelsen kände att man önskade någon typ av medlemsmöten, och 


provade då ett sätt som en förening i Norrköping hade sitt möte där man som 







kolonist gick till olika stationer för att få svar på sina specifika frågor. Denna typ 


av informationsmöte skiljer sig mot våra brukliga möten på det stora sättet att man 


inte kunde sätta sig och bara få information utan att det ställdes ett litet krav på att 


själv komma med de frågor som man önskade svar på. Responsen från dessa möten 


har varit positivt i stort, dock ser styrelsen att en typ av gemensam information 


skulle vara bra – kanske i kombination av temabord? 


Att inte få utveckla en sammankomst bara för att alltid har varit så är ett väldigt 


svagt argument i frågan och om man tittar på hur mötena genomförts tidigare kan 


man säga den typ av information det kommit kan lika gärna stå på ett papper, för 


det har varit samma info år in och år ut. Tänk på att inte vattna på dagen, släng 


bara brännbart i containern, släng inte så mycket på komposten. Även ska man 


understryka att ha varit områdesansvariga som hållit mötena. Och att de inte är 


beslutande i någon fråga inte ens rådgörande. Hur och om vi kan hålla möten 


säsongen 2021 återstår att se 


 


• Motion 20, Brott mot stadgarna 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Hänvisa till stadgebrott av en styrelse är 


allvarligt. Att sedan inte kunna visa vad som inte följs måste vara ett tydligt tecken 


på att motionsställaren inte riktigt menar allvar. Hur många möten en styrelse ska 


ha under året finns inte reglerat i våra stadgar. Motionären hänvisar till att detta är 


en ”feltolkning av stadgarnas innebörd och strider mot stadgeförfattarnas 


intentioner”….Feltolkning och intentioner är motionärens egen bedömning. 


Att bara en utvald del skulle få delta är bara ett antagande från motionären. 


Styrelsen har själva beslutat vem som skulle ingå i gruppen. Att dessa möten inte 


redovisas utåt är helt korrekt, för gruppen beslutar inget utan återkommer alltid till 


styrelsen i alla dessa frågor. Vidare fortsätter motionären med egna antaganden så 


som att ”deras förslag kan klubbas igenom utan debatt” är rent befängt och den 


stora fråga som väcks är, hur vet hen det? Är det vad hen tror eller gissar? 


Motionsställaren fortsätter i samma anda att inarbetade rutiner och fungerande 


rutiner inte följs? Styrelsen ställer sig frågande med vad som menas, då det inte har 


funnits rutiner. Inga nedskrivna i alla fall vilket gör att samtliga ledamöter som 


varit nya inte har något att falla tillbaka på om vad som begärs av dem. Det har inte 


heller redovisats historiskt vad som ska göras på våra områden vilket styrelsen 


anser måste ändras. Arbetsbeskrivningar eller liknande dokument är ingenting som 


harr funnits att tillgå för någon tillträdande styrelse. Styrelsen arbetar på att ta fram 


arbetsbeskrivningar för alla uppdrag inom föreningen. 


 


• Motion 21, Granskning av felaktigheter vid årsmötet 2020 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelse har påvisat motionsställarren vid ett 


flertal gånger att denna fråga är för det presidium som tjänstgjorde på årsmötet. 


Årsmötesordförande har även flertalet gånger under året talat om för 


motionsställaren att det är han som äger protokollet. Styrelsen ser inte hur 


revisorerna ska kunna kontrollera det som motionsställare önskar 


 


• Motion 22, Skötsel av områden 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Synpunkter på områdesskötsel är välkomna som 


skrivelser till både områdets ledamöter och styrelsen i sin helhet. Att underhåll inte 







blir utfört under en längre tid är inte de sittande skyldiga till även om det måste 


vara vårt ansvar att se till det blir bättre. Vad personalen ska göra eller inte göra är 


inte upp till vare kolonist att bestämma, inte ens årsmötet, utan det ansvaret ligger 


under styrelsen. I och med att skötselansvaret ligger under styrelsen är det också 


upp till den att välja vem som blir anställd eller inte. Detta är inte en fråga som kan 


bestämmas på årsmötet. Styrelsen kan dock hålla med om att arbetet inte flutit på 


riktigt bra under säsongen 2020 


 


• Motion 23, Delning av föreningen 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Efter samtal med kommunen för att undersöka 


deras syn på en delning anser styrelsen att det är riskabelt att genomföra en 


delning. Det som framgick i samtalet var att kommunen inte kan hindra oss men att 


det är inte säkert att de nya föreningarna kan få arrendekontrakt då kommunen 


endast önskar en motpart. LKT kan inte heller arrendera ut marken till andra 


föreningar vilket även kan hindra att det skulle kunna bli nya föreningar och LKT 


skulle sitta kvar på arrendekontrakten. 


Om motionsställarens yrkande går igenom blir verkligheten, att LKT säger upp 


befintliga kontrakt med kommunen, och att de nybildande föreningarna får hoppas 


på att kommunen arrenderar ut marken på nytt, det är ingen garanti. Idag har 


föreningen inskrivet i avtalet att kommunen tar tillbaka en betydande del av något 


område är de skyldiga att ersätta det med annan mark, detta saknar tex Tomtebodas 


förening 


 


• Motion 24, Fritt forum 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen håller med om att det inte finns något 


bra medium där medlem kan diskutera eller förmedla tankar om föreningens väl 


och ve, men att ett fritt digitalt forum skulle vara formen där alla som inte är nöjda 


kan spy ut sin galla är nog inte rätt. Allt fler mediehus stänger av sina 


kommentarsfunktioner för att det tar för mycket tid och kraft att städa bort alla hot, 


personangrepp och osakligheter, med andra ord folk kan inte sköta sig och hålla 


god ton. Den här frågan har kommit upp ett flertal gånger och då hänvisar man till 


demokrati, medlemsinflytande etc. Det som man inte tänker på då är att föreningen 


då skulle varit odemokratisk i över 100 år för då fanns inget forum. I våra stadgar 


finns det väldigt lite som säger att styrelsen skulle behöva lyssna på vad 


medlemmarna tycker. Faktiskt är det så att styrelsen inte behöver fråga 


medlemmarna.  


Detta är inte bra – styrelsen anser att man behöver öka medlemmens beslutsrätt i 


lokala frågor och att styrelsen får ett mer övergripande beslutande 


 


• Motion 25, Årsmötesbeslut ej genomfört 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen skulle undersöka hur en delning kunde 


tänkas genomföras så det fanns något konkret förslag att ta ställning till. Efter 


samtal med kommunen för att undersöka deras syn på en delning anser styrelsen att 


det är riskabelt att genomföra en delning. Det som framgick i samtalet var att 


kommunen inte kan hindra oss men att det är inte säkert att de nya föreningarna 


kan få arrendekontrakt då kommunen endast önskar en motpart. LKT kan inte 


heller arrendera ut marken till andra föreningar vilket även kan hindra att det skulle 







kunna bli nya föreningar och LKT skulle sitta kvar på arrendekontrakten. Styrelsen 


kände sig inte bekväm till att eventuellt försämra villkoren för våra medlemmar. I 


och med detta valde styrelsen att inte fortsätta utredandet av en ev. delning utan att 


föröka hitta en annan lösning på att öka medlemsinflytandet på sitt område 


 


• Motion 26, Extern revisor som medlem? 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Då gällande stadgar kräver att samtliga 


förtroendevalda måste vara medlemmar så strider detta yrkande mot stadgarna 


§6:e) Varje medlem eller myndig person i medlemshushåll kan väljas till 


förtroendeuppdrag, men endast en per hushåll får vid samma tillfälle inneha sådan 


post 


§6:f) även passiv medlem kan utses till förtroendepost 


 


• Motion 27, Stadgeändring, val av auktoriserad revisor 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för bifall: Styrelsen anser att det är ett bra förslag, det ligger 


helt i linje med styrelsens önskan 


 


• Motion 28, Motion om ny stadgeparagraf §2.3 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: LKT kan inte säga åt andra föreningar om de ska 


samverka. Att LKT behöver skapa en policy hur andra föreningar och 


intressegrupper får/kan utnyttja LK;.s lokaler samt andra utrymmen är styrelsen 


medveten om och bör tas fram. I policyn ska det framkomma vilka krav som ställs 


på intressegruppen/föreningen ex. ska den vara en juridisk person, vilka får delta 


på aktiviteten, kostnader, ansvara etc 


 


• Motion 29, Motion om borttagning av stadgeparagraf §3.1d 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för bifall: Styrelsen är överens med motionsställaren om att 


den paragrafen inte behövs då den inte användes under överskådlig dåtid 


 


• Motion 30, Motion om borttagning av stadgeparagraf §3.4 & 4f 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: För att kunna ta in externa personer på 


förtroendeposter måste denna paragraf stå kvar i dess nuvarande forn 


 


• Motion 31, Motion om ändring av stadgeparagraf §4e 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelsens uppfattning är att en ”kartell” lika 


gärna kan uppkomma hos goda vänner eller andra konstellationer som inom 


familjen. Dock tror styrelsen att det är större chans att man får en mindre 


tankefrihet om man bor under samma tak 


 


• Motion 32, Motion om borttagning av stadgeparagraf §5.1 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Att man motionera mot allas medlemmars 


rättighet att få framföra sin röst även om man inte har möjlighet att närvara ser 


styrelsen som ett stort hot mot den övergripande demokratin i vår förening 







 


• Motion 33, Motion om texttillägg av stadgeparagraf §5.2 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Det finns inget i nu gällande stadgar som hindrar 


att det hålls möte i februari. Dock ligger det i styrelsens förslag men man måste i så 


fall ändra verksamhetsåret något för att det ska finnas tid att göra bokslut 


 


• Motion 34, Motion om komplettering av stadgeparagraf §5.3.18 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för bifall: Styrelsen anser att det är bra med ett 


förtydligande. Om styrelsens förslag tas skulle § numreringen behöva justeras så 


att den fulla texten lyder Val av beredningen enligt §x 


 


• Motion 35, Motion om omformulering av stadgeparagraf §5.4 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser att det ligger i medlemmarnas 


intresse att veta styrelsens ståndpunkt när man får tillgång till motionerna. Dock 


kan man publicera detta så fort yttrandet är klart senast 4 veckor före årsmötet 


 


• Motion 36, Motion om omskrivning stadgeparagraf §5.7d och §5.7e 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser att punkterna kan tas bort men 


ändras enligt följande: 


- Protokollet ska vara justerare och mötesordförande till handa senast 2 veckor 


efter genomfört möte och ska senast vara undertecknat och lämnat till styrelsen 


senast 4 veckor efter genomfört möte. Styrelsen anser att tidsangivelsen är 


viktig i punkten 


 


• Motion 37, Motion om områdesansvarigas uppgift §6.5 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Stadgar ska vara fasta regler som ska driva en 


förening framåt. Att detaljstyra en arbetsbeskrivning till dessa robusta och tröga 


regler är inte bra. Styrelsen anser att arbetsbeskrivning däremot bör stadgefästas 


 


• Motion 38, Motion om omskrivning av stadgeparagraf §6.6b 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser att styrelseprotokoll är styrelsens 


och revisorernas arbetsdokument och ska inte publiceras, däremot ska beslut som 


tas i styrelsen skyndsamt delges medlemmarna. Medlem måste ha rätt att läsa om 


egna ärenden som behandlats av styrelsen. 


 


• Motion 39, Motion om ny stadgeparagraf om hemsidan §6.7 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser inte det är bra att stadgefästa ett 


enskilt verktyg. Hemsidor har funnits i ca 20 år och vad framtiden har att erbjuda 


för plattformar vet vi inte men både Instagram, Facebook och TikTok är andra 


plattformar som fått stor genomslagskraft de senaste 10 åren. Styrelsen anser att 


man behöver stadgefästa vikten av information i föreningen och vill återkomma 


med förslag 


 







• Motion 40, Motion om ny stadgeparagraf om områdesmöten §6.8 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Styrelsen anser att det behöver finnas ett antal 


möten som hålls på respektive område. Styrelsens anser även att detta möte 


behöver vara ett beslutsfattande i någon grad, vilket dom inte är idag 


 


• Motion 41, Motion om översyn av stadgeparagraferna §7.3 och §7.4 


Bifall för styrelsens förslag  


Styrelsens motivering för avslag: Då det inte finns någon kalenderreferens utan 


bara en tidsangivelse i paragrafen behöver den inte ändras 


 


 


§10 Beslut om ersättning till styrelsen och revisionen för år 2021 


    Mötet godkände förslag om oförändrad ersättning dvs mötesarvode 1% av prisbasbelopp  


    och arvode på 2% prisbasbelopp 


 


§11 Fastställande av budget och avgifter 


     Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag 


 


§12 Val av styrelse enligt valberedningens förslag 


     Inga andra nomineringar utöver nedan förslag har inkommit till valberedningen 


 
§12.1 Valberedningens förslag på Ordförande 


Patrik Flisbäck omval 2år 


Årsmötet väljer Patrik Flisbäck till ordförande 


 


§12.2 – 12.6 Valberedningens förslag på ledamöter: 


Emmalund Åsa Andersson omval 2år 


Ullevi Riad Salam omval 2 år 


Valla Susanne Runell omval 2 år 


Ådala Kinna Ekman nyval 2år 


Ådala Elisabeth Eriksson fyllnadsval 1år 


Årsmötet väljer dessa fem ledamöter 


 


§12.7 – 12.10 Valberedningens förslag till 


suppleanter 


Emmalund Birgitta Petri omval 1år 


Ullevi Monica Svärd omval 1år 


Valla Åke Petersson omval 1år 


Ådala, Vakant, valberedningen kollar vidare 


Årsmötet väljer dessa tre suppleanter 


 


§13 Val av revisorer och suppleanter enligt §7.2 enligt valberedningens förslag 


Valberedningens förslag: 


13.1 Ordinarie Helen Ahlström omval 1år 







13.2 Suppleant Ann Holmberg omval 1 år 


Årsmötet väljer Helen och Ann 


 


§14 Val av representanter och ombud enligt valberedningens förslag 


 Valberedningens förslag: 


  Patrik Flisbäck och Örjan Roos 


  Årsmötet väljer Patrik och Örjan 


 


§ 15 Val av valberedning samtliga väljs på 1år 


Styrelsens förslag 


15.1 Emmalund Vakant, styrelsen får i uppdrag att lösa det 


15.2 Ullevi: Carina Boberg Lürén 


15.3 Valla: AnnBritt Ranmo 


15.4 Ådala Vakant, styrelsen får i uppdrag att lösa det 


Årsmötet väljer Carina och AnnBritt 


 


§ 16 Nya frågor till styrelsen 


Se bilaga  


 


§ 17 Mötets avslutas 


Ulrica tackade för gott samarbete, önskade alla en skön säsong och avslutade mötet. 


 


 
 
 
Ulrica Otterling   Carina Boberg Lürén 


Mötesordförande   Mötessekreterare  


 


 


 


Justerare: 


 


 


 


Ullevi: Halid Becirovic   Valla: AnnBritt Ranmo 


                                 


 


Valla: Susanne Bard Carlsson  Valla: Humlan Svensson  


                                    


 


Emmalund: Meldina Daging   Ådala: Annelie Dunstrand tom §9.19 
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